

BERITA: Maritim Terengganu Tenggelamkan Tiga Bot Nelayan Vietnam



TDM Berhad Berwajah Baru

Utama | bisnes

KUALA TERENGGANU, 12 Mei- Kumpulan TDM Berhad memperkenalkan logo baharu syarikatnya dalam usaha memacu pertumbuhan lebih cemerlang pada masa akan datang.



Dr Samsuri dalam ucapannya memaklumkan, TDM dilihat sebagai sebuah syarikat yang mempunyai kualiti dan integriti terhadap masyarakat dan alam sekitar yang telah menyumbangkan kepada penerimaan pelbagai pengiktirafan dan anugerah bukan sahaja di peringkat kebangsaan malah antarabangsa.

"Menekuni perjalanan TDM, ada jatuh bangun, penuh rentak dan liku untuk sampai ke tahap yang ada pada hari ini.

"Terkini, saya difahamkan TDM meraih pencapaian pendapatan tertinggi pada tahun 2022 iaitu RM614.2 juta.



"Kita doakan dengan pengenalan wajah baharu TDM ini, TDM akan terus berkembang maju dan moga mendapat keberkatan disisi Allah SWT," katanya.

Tambahnya, negeri Terengganu turut berbangga apabila bahagian perladangan TDM menjadi syarikat perladangan pertama di Terengganu diperakui dengan Pensijilan Kelestarian dan Karbon Antarabangsa (ISCC) yang diluluskan oleh Suruhanjaya Eropah (ISCC EU) pada tahun 2021 dan menerima pengiktirafan berkenaan untuk tahun kedua berturut-turut.

"Bagi segmen penjagaan kesihatan pula, pada 29 Mac 2023 di Shangri-La Singapura, KMI Healthcare menerima dua anugerah bagi pelaksanaan program mesra ibadah untuk Pesakit bagi kategori Inisiatif Penjagaan Pesakit Terbaik dan Inisiatif Inovasi Penyampaian Perkhidmatan Terbaik di Healthcare Asia Awards 2023," katanya.

Dalam pada itu, Pengarah Eksekutif TDM, Najman Kamaruddin menyifatkan, konsep dan suasana 'segar' itu akan menyuntik semangat baru kepada seluruh warga syarikatnya.



"Penjenamaan semula ini kita akan buat berterusan, di mana ia menggambarkan 'how we are moving forward' dengan reka bentuknya betul-betul ambil kira citarasa tempatan.

"Kita mengharapkan ia akan selaras dengan produk-produk baharu kita akan datang.

"Selain itu, sebelum ini kita menyewa berdekatan Masjid Abidin (Masjid Negeri Terengganu) dan kini kita lebih selesa dengan bangunan sendiri.

"Jadi, kita ada penjimatan bulanan dan penjimatan yang agak besar berbanding renovasi yang kita buat disini dengan pulangan modal sekitar tiga ke empat tahun," katanya.

Tag:

- Berita Terkini
Cuaca Panas Puncu Induk Penyju Jantan Berkurang
TDM Berhad Miliki Dua Loji Biogas
Cubaan Letaki Larikan Diri Daripada Operasi Khalwat Gagal
Maritim Terengganu Tenggelamkan Tiga Bot Nelayan Vietnam
Peruntukan RM5.05 Juta Naik Taraf Kampung Budaya Terengganu

- PALING POPULAR
1 Sekatan Jalan Raya Dikuatkuasakan Di Seluruh Terengganu
2 Gadis Terengganu Dinobatkan Pelajar Ketujuh Terbaik Dunia
3 'Ingatkan Panas Hingga Ke Petang, Rupanya...' - Rintih Dr Nor Azimi
4 PKPB: Lima Sekatan Jalan Raya Di Terengganu
5 Empat Kluster Baharu Muncul Di Terengganu Dalam 48 Jam

Artikel Berkaitan

Grid of related articles with images and titles: Cuaca Panas Puncu Induk Penyju Jantan Berkurang, Maritim Terengganu Tenggelamkan Tiga Bot Nelayan Vietnam, Peruntukan RM5.05 Juta Naik Taraf Kampung Budaya Terengganu, GPFP Jalin Kerjasama Bangunan Perladangan Hutan.

Instagram promotion banner with text: A picture is worth a thousand words. Follow us on Instagram. FOLLOW TRDI

Newsletter and social media subscription banner: Don't miss out on the Latest News. We won't spam you and we respect your privacy. Includes email input and subscribe button, and social media icons for YouTube, Facebook, Twitter, and YouTube.